
Sayın Bakan’ım; 

Öncelikle böyle bir konu için sizi rahatsız etmek zorunda kaldığım için çok üzgünüm. Ben 

Erciyes Üniversitesi Tıp Fakültesi Dekanı ve Tıp Dekanları Konseyi Dönem Başkanıyım. Tıp 

Dekanları Konseyi ilk defa 2007 yılında bir araya gelmiş gönüllü bir oluşumdur. Zaman zaman 

dönemin tıp fakültesi dekanlarını bir araya getirerek tıp eğitimi ile ilgili konuları tartışmakta, 

bu konuda çalıştaylar düzenleyerek hazırladıkları raporları ilgili makamlara (Yükseköğretim 

Kurulu Başkanlığı, Sağlık Bakanlığı v.b) sunmaktadır. Tıp Dekanları Konseyi’nin ilkini 2011 

yılında Ankara’da ikincisini 2012 yılında Kayseri’de gerçekleştirdiği iki çalıştayda tıp 

fakültelerinin sorunları tartışılmış ve çözüm önerileri geliştirilmiştir. Hazırlanan raporlar ilgili 

makamlara sunulmuştur. Son olarak Yükseköğretim Kurulu Başkanı, tıp kökenli 

Yükseköğretim Kurulu üyeleri, Üniversiteler Arası Kurul Tıp Sağlık Konseyi temsilcileri, tıp 

kökenli üniversite rektörleri, tıp fakültesi dekanları konseyi üyelerinin katılımıyla 8-9 Mart 

2013’de Afyon’da gerçekleştirilen, “Tıp ve sağlık bilimlerinde öncelikli sorunlar ve çözüm 

önerileri çalıştayı”nda değişik sorunlar tartışılmış ve Yükseköğretim Kurulu tarafından 

tarafınıza 14 Mart öncesinde sunulmuş idi.   

Tıp Dekanları Konseyi görevinin bilincinde olarak ülkemizdeki tıp fakülteleri ve eğitiminin 

sorunları ile yakından ilgilenmekte, tıp dekanlarının görev süreleri ile sınırlı olmayacak şekilde 

kalıcı bir yapı ve hafıza oluşturmaya çalışmaktadır. Halen en önemli görevlerden birisi olan 

“Çekirdek Eğitim Programı” nın güncellenmesi konusu da konseyimiz bünyesinde 

gerçekleştirilmektedir.  

Tıp Dekanları Konseyi olarak tıp fakültelerinin sözcüsü ve toparlayıcısı olmaya çalışıyoruz. 

Bunu yaparken dekanlarımız tarafından yapılan tespitleri, sorunları ve önerileri de çeşitli 

makamlara iletiyoruz. Bu nedenle de artık birçok kurum tarafından tıp dekanlarının temsilcisi 

olarak kabul edilmekteyiz. Son olarak Tıpta Uzmanlık Sınavı Sonbahar 2013 Kontenjanları 

açıklandığında birçok tıp fakültesi dekanı hayal kırıklığına uğramış ve bakanlığınıza, Tıpta 

Uzmanlık Kurulu’na ve Yükseköğretim Kurulu Başkanlığı’na iletilmek üzere görüşlerini beyan 

etmişlerdir. Tarafımdan bir metin haline getirilen bir yazı Sağlık Bakanlığı, Yükseköğretim 

Kurulu ve Tıpta Uzmanlık Kurulu’na gönderilmiştir. Ekte yer alan metin tıp dekanlarının 

görüşünü yansıtmakta olup, bir durum tespiti ve halimizi arzdan ibarettir.  



Bizler yanılmış veya yanlış bilgilenmiş olabiliriz. Bu yazı ile yapmak istediğimiz soruna dikkat 

çekmek ve karar ve uygulamaların yeniden gözden geçirilmesini ve mümkünse çözümler 

geliştirilmesini sağlamaktı. Aslında cevap verilmesini gerektiren bir durum da yoktu. 

Ancak yine ekteki cevabi yazıdan da göreceğiniz üzere “Bakan Adına” ibaresi ile Daire Başkanı 

tarafından bize bir cevap gönderilmiştir. Yazının muhatabı olmadığı halde bir daire başkanı 

tarafından şahsımda Tıp Dekanları Konseyi’ne cevap verilmesi, verilen cevabın üslubu ve 

içeriği tüm dekanlarımızı üzmüş ve kırgınlığa neden olmuştur.  

Tıp Dekanları olarak eğer bu cevap Sayın Bakanı’mızın bilgisi dâhilinde yazılmış ise bunu 

haketmediğimizi arz etmek isteriz. Eğer bilginiz dışında ise gereğinin yapılmasını 

saygılarımızla arz ederiz. 
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